

德立功TR0043-D医用缝合针弹性、韧性测试仪

| | |
|------|--------------------------|
| 产品名称 | 德立功TR0043-D医用缝合针弹性、韧性测试仪 |
| 公司名称 | 昆山德立功自动化设备有限公司 |
| 价格 | .00/个 |
| 规格参数 | 品牌:德立功 |
| 公司地址 | 昆山市花桥镇立德企业家园区1号楼1室（注册地址） |
| 联系电话 | 18511156696 |

产品详情

TR0043-D医用缝合针弹性、韧性测试仪

Elasticity and Toughness Testing Instrument for Medical Suture Needles

采用5.7英寸（120×90）PLC多彩液晶显示屏，中文菜单显示。公称规格、试验变形量、试验项目、打印、测试、上行、下行、时间、标定。由键盘控制液晶显示屏上的菜单，自动控制变形量，机载打印测试数据，弹性、韧性测试夹具更换方便，弹性测试自动完成。

医用缝合针弹性、韧性测试仪完全符合YY0166-2002《带线缝合针》和YY0043-2016《医用缝合针》的标准设计制造。

公称范围：0.2～1.3mm; 12 mm L < 80 mm

变形分辨力：0.01mm。控制变形速率：0.01 mm /s～1 mm /s

打印方式：每次可打印10次测试结论。净重：11kg

外形尺寸：400×290×260（mm）

部分清单：

1.主机一台2.打印纸1卷3.夹具一套4.砝码一套5.质保一年

6.操作说明7.仪器终身免费依国家标准规定升级服务

It adopts 5.7 inch (120 *90) PLC multi-color LCD display

screen and Chinese menu display. Nominal specifications, test deformation, test items, printing, testing, upstream, downstream, time and calibration. The menu on LCD is controlled by keyboard, the deformation is controlled automatically, the test data is printed on board, the fixture for elasticity and toughness test is replaced conveniently, and the elasticity test is completed automatically.

The elasticity and toughness tester of medical suture needle fully conforms to the standard design and manufacture of YY0166-2002 "suture needle with thread" and YY0043-2016 "medical suture needle".

Nominal range: 0.2-1.3 mm; $12\text{ mm} < L < 80\text{ mm}$

Deformation resolution: 0.01mm. Controlling Deformation Rate: 0.01 mm/s~1 mm/s

Printing method: 10 test conclusions can be printed at a time.

Net weight: 11kg

Shape size: 400 x 290 x 260 (mm)

Part of the list:

1. A mainframe 2. Printing paper 1 roll 3. Fixture set 4.

Weight set 5. Quality guarantee for one year

6. Operational instructions 7. Free upgrade service of instrument in accordance with national standards for life